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Vragen van het lid Teeven (VVD) aan
de minister van Justitie over dronken
rechters die niet de eer aan zichzelf
wilden houden. (Ingezonden 9 juni
2009)

1
Bent u van mening dat het
zelfcorrigerend vermogen van de
zittende magistratuur bij beide
personen voldoende en adequaat
heeft gefunctioneerd?1

2
Zijn de zaken van beide rechters
voorgelegd aan het Openbaar
Ministerie (OM)? Zo ja, heeft dat
geleid tot strafrechtelijke vervolging
of wat is de reden geweest om niet
tot vervolging over te gaan? Zo nee,
wat is de reden geweest om de beide
zaken niet voor te leggen aan het
OM?

3
Bent u van mening dat een
buitengerechtelijke afdoening een
ernstige smet kan betekenen op het
imago van de zittende magistratuur?
Bent u van mening dat, juist vanwege
de voorbeeldfunctie van rechters in
de samenleving, dergelijke zaken
altijd ter vervolging moeten worden
voorgelegd aan het OM?

4
Is het terugtreden van beide rechters
een voorwaarde geweest voor de
procureur-generaal bij de Hoge Raad
om niet tot strafrechtelijke vervolging
over te gaan? Zo nee, zijn er naar uw

oordeel dan goede redenen om geen
strafrechtelijke vervolging op te
starten?

5
Bent u van mening dat de positie van
de presidenten van de rechtbanken
formeel stevig genoeg is om rechters
te bewegen tot het terugtreden uit
hun functie? Zo ja, waarom heeft dat
proces in de zaken van deze beide
rechters dan niet gewerkt? Zo nee, is
het wellicht raadzaam om de
voorzitter van de Raad van de
rechtspraak te belasten met dergelijke
disciplinaire maatregelen tegen
rechters die ernstig disfunctioneren
of plichtsverzuim plegen?

6
Acht u het wenselijk dat de personalia
van beide rechters bekend worden
gemaakt? Zo nee, waarom niet?

7
Deelt u de mening dat het gedrag van
rechters op deze wijze hun
voorbeeldfunctie in de samenleving
aantast?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid De
Roon (PVV), ingezonden 9 juni 2009
(vraagnummer 2009Z10744).

1 De Telegraaf, 8 juni 2009: «Dronken rechters
opgestapt».

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 25 juni
2009)

Hierbij deel ik mee dat de schriftelijke
vragen van het lid Teeven (VVD) van
uw Kamer over dronken rechters die
niet de eer aan zichzelf wilden
houden (ingezonden 9 juni 2009) niet
binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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